

التاريخ: 13-9-2022

المرجع: MG/13/13.9.22

Kind Attn. Disclosures and Compliance Section  
Market Operations Surveillance Department  
Abu Dhabi Securities Exchange  
P.O. Box 54500  
Abu Dhabi, UAE

السادة /قسم الافصاح والامتثال المحترمين  
إدارة العمليات والرقابة  
سوق أبوظبي للأوراق المالية  
ص.ب. 54500  
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

**Subject: Notification from Multiply Group PJSC**

**الموضوع : تنويه من شركة مجموعة ملتيلابي ش.م.ع**

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

We write to inform you that Multiply Group PJSC has acquired a 7.3% stake in Abu Dhabi National Energy Company PJSC (TAQA) in a deal worth AED 10 billion.

نود إفادتكم علماً بأن شركة مجموعة ملتيلابي ش.م.ع قد إستحوذت على نسبة 7.3% من شركة أبوظبي الوطنية للطاقة ش.م.ع (طاقة) بقيمة 10 مليار درهم.

TAQA is one of the largest listed integrated utility companies in Europe, Middle East and Africa (EMEA), with operations in 11 countries across four continents. By 2030, the company's power generation portfolio will be at least 30% renewables.

وتعدّ "طاقة" واحدة من كبرى شركات المرافق المتكاملة المدرجة في منطقة أوروبا والشرق الأوسط وإفريقيا، وتمتدّ أنشطتها وأعمالها إلى 11 دولة، وتنتشر عبر 4 قارات. ومن المخطط أن تشكل مصادر الطاقة المتجدّدة نسبة 30% على الأقل من محفظة توليد الطاقة التابعة للشركة بحلول عام 2030.

The said investment is effective upon the completion of regulatory approvals and legalities.

يعتبر الاستحواذ المذكور سارياً بعد الحصول على الموافقات من الجهات الرسمية واستكمال الاجراءات القانونية اللازمة.

Thanks and Regards,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،

ساميه بوعزة - الرئيس التنفيذي  
Samia Bouazza - CEO

Copy to:

H.E. Dr. Maryam Butti Al Suwaidi  
Chief Executive Officer  
Securities and Commodities Authority (SCA)  
Abu Dhabi, UAE

نسخة الى:

سعادة د./ مريم بطي السويدي  
الرئيس التنفيذي  
هيئة الأوراق المالية والسلع  
أبوظبي، الامارات العربية المتحدة